









All Star Director 全明星导演项目

You will direct an influential documentary film and have more opportunities to participate in screenings and competitions. Learn basic skills of interview, shooting, editing and communication. Try to be a media professional to take part in social welfare activities.

该课程由央视、凤凰卫视资深人士授课指导,可学纪录片相关技能,能尝试导短片、参与展映大赛,还能结合升学活动,为申世界顶级大学供有力视频证据,助力挖掘潜力、拓展独特视角。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: C403

Leader: Guest Teacher

-

Wutong Chinese Orchestra 中学梧桐国乐团

Wutong Chinese Orchestra provides oncampus arts curriculum solutions with faculty from top music conservatories. Available instruments: Guzheng, Ruan, Liuqin, Pipa, Yangqin, Erhu, Dizi, Percussion, Sheng, etc.

梧桐国乐团是一支民族乐团,可报名乐器: 古筝、阮、柳琴、琵琶、扬琴、二胡、竹笛、打击乐、彩虹笙等。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese/English

Location: TBC



Western Strings Ensemble 梧桐西洋弦乐重奏课

Wutong Music offers Western Strings
Ensemble training for students from beginner
to advanced levels. Develops fundamental
skills and ensemble techniques. Instruments:
Violin, Viola, Cello, Harp, Piano.

Requirements: Bring own instrument; basic playing ability.

提供入门和进阶的弦乐重奏课程,旨在训练学生的演奏基本功能力和乐队的协作能力。 可报名乐器:小提琴、中提琴、大提琴、竖琴、钢琴。报名要求:自备乐器、需有基础演奏能力。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: TBC

Leader: Guest Teacher

Wind Ensemble 梧桐管乐重奏课

Wind Ensemble Training at Beijing World Youth Academy develops foundational skills and ensemble technique for beginner & advanced wind players. Instruments: Flute, Clarinet, Saxophone, Trumpet, Trombone, Euphonium, Tuba. Requires own instrument and basic playing ability.

提供入门和进阶的管乐重奏课程,旨在训练学生的演奏基本功能力和乐队的协作能力。 可报名乐器: 长笛、单簧管、萨克斯管、小号、长号、悠风号、大号等。报名要求: 自备乐器、需有基础演奏能力。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese/English

Location: TBC

}



Berkeley Music Theory and Pop vocal

伯克利视唱乐理和流行演唱

Study contemporary Western music theory (English terminology) and Solfege sightsinging to strengthen musical fundamentals improve pitch/rhythm accuracy and prepare for auditions.

使用英文专业名词学习以欧美体系为主导的当代乐理,以及Solfege视唱系统,系统提升音乐基本功,提高音准和节奏感,增强音乐表现力,以应对留学视唱乐理考试。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 10

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: AMo6

Leader: Guest Teacher

rC-C

-

Music Arrangement & Production 音乐编曲与制作

Learn to transform musical ideas into finished works using, uibelius (notation) / Logic Pro (DAW), style-specific writing (Pop, Jazz, R&B, etc.), orchestration, recording, and mixing.

借助 Sebilius 制谱、Logic Pro 等当代科技,可学多种 风格及多声部管弦乐编写,掌握录音、编辑等核心操作,能将"音乐想法"转化为"音乐作品"。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: AMo6



CNAP&CNAD

You and your team will navigate through diverse and engaging scenarios, explore knowledge themes across different disciplines, enhance your academic English proficiency, and unlock your interest in various subjects as well as your academic potential.

你和你的团队将在多元趣味的场景中,穿梭在不同学 科的知识主题,提升学术英语能力,激发学科兴趣与 学术潜能。

Eligible Students: G6-G10

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese/English

Location: C310

Leader: Huang Hui/Xia Juan

G-G-

Origami Club 折纸兴趣社

Origami, the art of paper folding, which is a fun and creative activity. Students will be allowed to create and learn a new skill.

折纸艺术,即"奥瑞加米",是一项有趣且富有创意的 活动。学生们将有机会创造并学习一项新技能。

Eligible Students: G6-G7

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1830

Teaching Language: English

Location: C201

Leader: Brett Greensill





SOS (Support Our Students) SOS 朋辈心理

S.O.S (SupportOurStudents). S.O.S club helps student to learn counseling skills which will help them to serve the community better by peer support those in need.

朋辈心理辅导社旨在帮助学生学习心理辅导的技巧, 并运用这些技巧去帮助有需要的同伴。

Eligible Students: G8-DP1

Maximum Number: 25

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese/English

Location: A407

Leader: Veronica Ho



-

Badminton Club 羽毛球兴趣社

We have been coaching badminton for years, and our students won several prizes in ACAMIS, ISAC, and other school-wide tournaments. We always need players from MSHS boys and girls.

多年羽毛球执教经验,学生曾在 ACAMIS、ISAC 及 其他校级锦标赛中多次获奖,现需招募初高中部男生和 女生球员。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 24

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: Sports Centre

Leader: Sajid Khursheed /Liu Baoli

66



Swift Coding Club Swift 编程兴趣社

Students will design their own Swift apps with the opportunity to compete each year in Apple's Swift Student Challenge, or to earn an Apple certification.

学生们将自主设计专属的 Swift 应用程序,每年不仅有机会参与苹果公司举办的"Swift 学生挑战赛",还能考取苹果认证。

Eligible Students: G9-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: C303

Leader: Michael J. Watson

Table Tennis Club 乒乓球兴趣社

Want fitness, friends, and stress relief?
Come play after school! Professional
guidance makes every stroke count—
students of all grades are welcome; prizes
await at the end-of-term tournament!

想强身健体、结交伙伴、减压放松?放学后来打球!专业指导让每次挥拍有收获,欢迎各年级同学都参加;期末比赛有奖!

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2000

Teaching Language: Chinese/English

Location: Building H Leader: Zhang Tianji



Musical Play 音乐剧

Integrated training in singing, dancing, and acting. Students will analyze classic musical scenes, develop "triple-threat" skills and explore character interpretation.

一门集歌唱、舞蹈、戏剧表演于一体的"全能舞台艺术"课,选取经典音乐剧片段,融合声乐与表演训练,学习角色塑造和剧情理解,全面提高唱、跳、演三大核心能力,提升综合舞台表现力。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: E102

Leader: Guest Teacher



G-G-

Crazy doctor science experiment club

"疯狂博士"科学实验社

Do you want to do amazing science experiment yourself? Come and join us! 1-2 cool experiments per session, including Elephant's toothpaste, flame test etc...

烟花的原理,镜子的制作,大象牙膏和法老之蛇…这些只听说过看过视频的科学实验,现在有机会和你的小伙 伴一起动手操作啦!

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 15

Time: Wednessday 15:50 - 17:00

Club fee: 2200

Teaching Language: Chinese/English

Location: E201

Leader: Zhu Meiling



ABRSM Theory Club 梧桐英皇乐理考试课程

Course Prepares students for ABRSM music theory exams. Beginner (no prior knowledge/elementary). Full academic year. Intermediate/Advanced. Single semester is taught by certified Wutong Music theory teachers with proven exam success.

零基础和初级乐理水平学生课程周期为一学年,中高级乐理水平学生课程周期为一学期。教师为梧桐音乐 优秀的乐理教师。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese/English

Location: C204

Leader: Guest Teacher

 \mathbb{G}

Junior Digital Magicians

《AI魔法笔:玩转动画角色3D模型设计与打印》

Students use AI art tools (AIGC) to describe their dream animated characters in words, which AI then transforms into 3D model drafts. Students learn basic 3D printing skills, optimize and adjust their models, and print their AI-generated designs into tangible 3D figures.

将利用神奇的AI绘图工具(AIGC),用文字描述心中的 动画角色,AI帮忙生成酷炫的3D模型初稿。然后动手优 化、调整模型,最终将自己的AI设计变成可触摸的立体 角色打印出来!。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 15

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: C212



Sci-Fi Fridays 科幻星期五

In this club, students will explore the many worlds of science fiction in multiple media. We will explore various subgenres and each club member will explore their own unique text.

在这个俱乐部,学生们将探索多种媒介下的科幻世界。我们将探索各种子类型,每个俱乐部成员也将探索自己独特的作品。

Eligible Students: G8-DP1

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: C309

Leader: Michael Ready-Webster

Fright Club 惊魂兴趣社

Fright Club will be a comprehensive exploration of the horror genre that culminates in a student-created piece of media related to the genre.

将对恐怖题材进行全方位探索,活动最终会以学生创作 一部与该题材相关的媒体作品作为收尾。

Eligible Students: G9-DP1

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2000

Teaching Language: English

Location: c411

Leader: Seanna Wright



CNC Physics Club CNC物理兴趣社

This club aims to support students who are concerned about their performance in the CNC Physics Exam. It will provide comprehensive review sessions of all CNC content covered during G8 and G9 Physics.

本俱乐部旨在帮助对 CNC 物理考试有顾虑的学生。 俱乐部将提供关于 G8 和 G9 物理课程中所有 CNC 内容的全面复习课程。

Eligible Students: G9
Maximum Number: 16

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: C404

Leader: Zheng Dexiang

\mathbb{G}

Image-Voicing Club 影像发声

Interested in learning participatory action research, photography, and storytelling? Want to use photos/stories to speak for yourself/your cohort, drive positive change in BWYA community, exhibit works, and earn SA service credits? Join Photovoice—where you enhance community via specific photography and explore!

学习参与式行动研究新方法、摄影技术与生动生活故事创作,用照片和故事为自己及同学发声,获取社会活动参与证明助力学校申请。作品最后将以展览的形式呈现,*7-9年级的学生参加影像发声俱乐部可获得SA学分。

Eligible Students: G7-G9

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: Chinese

Location: C302

Leader: Zhang Yanlin/Fu Peihua



Rocket Engineer 火箭工程师

Through systematically explaining the principles, methods and technologies of rocket design combined with practical operations, including knowledge learning, computer software design, manufacturing, launching and recovery, the course can improve students' rocket design capabilities and cultivate their engineering design capabilities, innovative thinking and team spirit.

通过系统讲解火箭设计的原理、方法和技术并结合实际操做。包含知识学习、电脑软件设计到制作发射回收。提升学生的火箭设计能力,培养工程设计能力、创新思维和团队协作精神。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: C301

Leader: Guest Teacher

The second

G G

Traditional Chinese Art & Crafts 中国传统手工艺研习社

Taking children to explore the charm of traditional Chinese art and crafts—including cloisonné enamel, button knot, and Song brocade crafts—while creating related handmade artworks to broaden their creative thinking and techniques in artistic expression.

带孩子领略中国传统艺术和手工艺的魅力,包括掐丝珐 琅工艺、盘扣工艺、宋锦工艺等,在了解文化的同时制 作相关的手工作品,拓展艺术创作的思路和手法。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: B201

Wolves Robotics Club

机器人兴趣社

Here, students build and program robots while learning mechanical design, electronics, and coding. Whether beginner or experienced, you'll collaborate on projects and prepare for exciting competitions. Develop problem-solving skills, teamwork, and build a strong STEAM learning record in your profile for ideal university applications!

学习机械设计、电子技术和编程,亲手打造和操控机器人。无论你是初学者还是有经验的爱好者,都将参与团队项目,并为精彩的比赛做准备。打造强大的STEAM学习经历,为理想大学的申请增添亮点!

Eligible Students: G6-G9

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese/English

Location: A109

Leader: Wang Wei

Track & Talk "足迹畅聊"兴趣社

Walking doesn't just support fitness—it supports friendships too. This club invites students to spend an hour walking the track together, fostering both physical wellness and social connection. Each session includes time for walking, personal goal setting, and reflective writing. The club emphasizes both physical wellness and meaningful reflection.

步行不仅有助于健康,还能增进友谊。这个俱乐部邀请 学生们每周一起在跑道上行走一小时,促进身体健康和 社交联系。每次活动还包括个人目标设定和反思写作的 时间。

Eligible Students: G10-DP1

Maximum Number: 12

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: Playing Field/1st Floor Gym

Leader: Alida Koekemoer



Dance Ensemble

舞蹈兴趣社

Join our school's official Dance Club! Open to students from Grade 6 to DP1, the club offers a professional training journey in group dance performance. Members will showcase their talent at school events and take part in special televised opportunities beyond campus.

加入我们学校的官方舞蹈社团!面向 6 年级至 DPI 的学生开放,舞蹈社团将为成员提供专业的群舞排练之旅。成员们将在校内活动中演出,并参与校外特别的电视演出机会。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2000

Teaching Language: Chinese/English

Location: B204/E102

Leader: Sun Juanjuan

B B

G-G

International Art Competition Club

国际艺术大赛

This club guides students in preparing for international art competitions, offering opportunities to showcase artwork, challenge themselves, and learn from global artists, ultimately gaining recognition in the art community and building a strong artistic foundation.

欢迎加入国际艺术大赛俱乐部!这里是绘画爱好者发掘潜能、提升技艺的平台。我们帮助学生参加国际艺术大赛,展示作品、拓展视野,并与全球艺术家交流,获得认可,为艺术旅程奠定基础。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 8

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: B201 Leader: An Ni





Science of Photography (SoP) 摄影科学兴趣社

The Science of Photography Club explores the art and technology behind great images. Students will learn how cameras work, master technical settings like aperture and shutter speed, and apply scientific principles to create stunning photographs. Bring your DSLR camera and unlock your creative potential.

摄影科学兴趣社探索伟大影像背后的艺术与技术。学生将学习相机工作原理,掌握光圈和快门速度等技术设置,并应用科学原理来创作令人惊叹的照片。请带上你的单反相机,释放你的创造潜力。

Eligible Students: G7-DP1

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: E211

Leader: Meisam Shahsavari





Chemistry Gas Station 化学加油站

The Chemistry "Gas Station" offers personalized tutoring to address knowledge gaps and exam preparation while fostering interest in chemistry through practical, targeted teaching designs.

化学加油站的目的并非单纯"补课",而是通过个性化、针对性的教学设计,既解决学生的知识漏洞与应试需求,又贴合化学学科的实践特性,同时加强学生们的兴趣培养,最终帮助学生实现"知识掌握、能力提升、兴趣激发"的多重目标,从而爱上化学。

Eligible Students: G9-DP1

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: E203

Leader: Xu Xiaohui

AMC Advancement Club 美国AMC竞赛兴趣提升班

Here, we provide systematic and professional guidance for the American Mathematics Competitions (AMC). Beyond awards and honors, participants will develop lifelong logical reasoning skills and connect with a community of like-minded, high-achieving peers.

我们诚挚地邀请热爱数学、勇于挑战的同学们加入学术殿堂——AMC兴趣提升俱乐部,提供系统、专业的AMC美国数学竞赛辅导,在这里,收获的不仅是奖项和荣誉,更是受益终身的逻辑思辨能力以及一群志同道合的优秀伙伴!

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 20

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese/English

Location: C311

Leader: Guest Teacher

BWYA Chinese Debate Club 世青中文辩论社

Debate is the bridge that connects inspiration and passion. We explore the tension of language and feel the charm of logic in debate. We defend all "unreasonable" things. We uphold justice for all people who need to be defended. The BWYA Chinese Debate Team is waiting for you.

辩论,是平凡生活的英雄梦想。 辩论,是灵感与热爱同频共振的桥梁。 我们在辩论中探索语言的张力,感受逻辑的魅力。 我们为所有"不可理喻"的事情辩护。 为所有需要辩护的人群伸张正义。 耐思,耐撕,NICE。 疑之,思之,辩之。 世青Chinese辩论队在这里等你。

Eligible Students: G7-G9

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: Chinese

Location: C302

Leader: Zheng Jie/Luo Fei